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Skolebestyrelsesmøde den 30.08 2021 på Parkvej 
 

Der er forplejning til mødet 

 

Deltagere Jesper Frederiksen, Nadia Berner, Elsa, Marlene, Anders Søborg, Sofie Götzsche, 
Simon Sigurbergsson, Anja Horst og Per Rømer 

Referent Per Rømer 
Fraværende Anders Søborg gik efter pkt 2 
 

Punkt  Dagsorden og referat 
1 
17-1830 
Elevdeltagelse 

Budget 2022-2025 
Drøftelse af oplæg til budget 2022-2025 
Økonomiudvalget har den 30. august 1. behandling af oplæg til budget 2022-2025. 
Byrådet behandler sagen på deres møde den 7. september. 
  
Budgettet 2. behandles af Økonomiudvalget den 4. oktober og Byrådet den 12. 
oktober. 
  
Høringsmaterialet fremgår af dagsordenpunktet til Økonomiudvalgets møde den 30. 
august og materialet vil være tilgængeligt via hjemmesiden fra den 25. august 2021. 
  
Høringssvar skal være afgivet 01.09 2021. 
Formanden samt en repræsentant mere sender forslag til høringssvar inden mødet, 
på mødet drøftes evt rettelser / tilføjelser. 
 

Ref. Anders og Jesper skriver et høringssvar. Skal være fremme senest 15. september. 
Orienteringsmøde 8. september 19-21 (tilmelding senest 3. sept) 
Anja sender konklusioner fra ØU’s  1. behandling til skb. 
 

2 
18.30-19.20 
Elevdeltagelse 

Nyt fra 
Elever 
Forældre 
Medarbejdere  
Ledelse 
 

Ref. Elever: ingen til stede.  
Forældre: Aktivitetshuset tilbyder Sumba….De må ring til relevant afdelingsleder. 
Medarbejdere: trafikale forhold… 
Ledelse: to ansatte på Blistrupafdeling som erstatning for de to, som sagde deres 
stilling op ultimo juni. 

3 Omorganisering af SP tilbudene 
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19.20-19.30 
elevdeltagelse 

Kort information omkring den politiske beslutning vedr omorganisering af SP-
tilbuddene. For os betyder det en ændring for IV samt Fønix. 
Orientering fra Anja vedr processen . 

Ref. Anja orienterede bestyrelsen. 
 

4 Punkt fra Elsa 
Der er statistisk set 5-10% hb børn på hver skole. Når de ikke trives, 
forstyrrer de i timerne. Mange opfører sig på måder, der ligner og 
forveksles med ADHD, autisme, etc. De bliver ofte underydende og 
udvikler sig ikke hensigtsmæssigt. 
Når de inkluderes og stimuleres, løfter de omvendt hele klassens samlede 
niveau. Ressourcestærke familier fastholdes.  
 
Det kan gøres for få penge - Kokkedal skole har gjort det for 60.000 kr om 
året + lidt engagerede lærertimer. Gilleleje har ry for at god forældrestøtte 
- det er derfor sandsynligt, at det kan gøre for mindre - såfremt forældre er 
villige til at gøre det gratis/for et mindre beløb. Hele programmet kunne 
også forestås af engagerede forældre - jeg ville for eksempel melde mig 
som frivillig. Det kunne i starten være som prøve. 
 
Kort og koncist information om hb - i overskuelig form - som kan aflyttes 
mens man kører bil/laver mad/..: 
(-kan aflyttes via nettet): 
https://open.spotify.com/show/0HhndQvYBfBtpFH6dkwMnf?si=88f694222
6db4db6 
 
Der er yderligere materiale her: 
https://indd.adobe.com/view/91f110a9-286b-4409-979a-
275d310822fc?fbclid=IwAR2b-zMjJm2-IwfGFd5J_UD4DBja-
rUZ1oX6dlR7KYqyLXz1X5iWCkTR54k 
 
Jeg har mulighed for at spørge Gentofte kompetencecenter, om de vil 
være med til at hjælpe os. 
 

Ref. Elsa uddybede.  
Elsa har et forslag til overvejelse:  
Screening vha en simpel test.  
Jævnlige møder eleverne imellem om særlige temaer 
Elsa booker Tove og Anja til en drøftelse om temaet. 
 

5 Møde med BIF og bestyrelserne 13.10 2021 
 
 

Ref. Datoen er fastsat oppefra. Der bliver tale om et distriktsmøde hvorfor 
daginstitutionerne også deltager.  
Samarbejdet mellem daginstitutionerne og skolen.  
Økonomi 

https://open.spotify.com/show/0HhndQvYBfBtpFH6dkwMnf?si=88f6942226db4db6
https://open.spotify.com/show/0HhndQvYBfBtpFH6dkwMnf?si=88f6942226db4db6
https://indd.adobe.com/view/91f110a9-286b-4409-979a-275d310822fc?fbclid=IwAR2b-zMjJm2-IwfGFd5J_UD4DBja-rUZ1oX6dlR7KYqyLXz1X5iWCkTR54k
https://indd.adobe.com/view/91f110a9-286b-4409-979a-275d310822fc?fbclid=IwAR2b-zMjJm2-IwfGFd5J_UD4DBja-rUZ1oX6dlR7KYqyLXz1X5iWCkTR54k
https://indd.adobe.com/view/91f110a9-286b-4409-979a-275d310822fc?fbclid=IwAR2b-zMjJm2-IwfGFd5J_UD4DBja-rUZ1oX6dlR7KYqyLXz1X5iWCkTR54k
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Idræt i Gilleleje 
Hvilke politiske visioner har BIF. 
Vi spørger BIF om hvad de gerne vil have på dagsordenen.  

6 Budget kommende skoleår  
 

Ref. Vi ser ud til at lande på et underskud på ca 700.000 kr. Endelig opgørelse ultimo 
september. 
Bevilling 21/22 (pr dags dato) 49,2 mio kr 
Estimeret forbrug 21/22: 49,0 mio kr. Dette dog eksklusive eventuelt nyt overført 
andel af fælles SP-overtræk. 

7 Suppleringsvalg SKB 
 

Ref. Anja skriver ud på Aula og efterlyser 1 ny repræsentant og to suppleanter til SKB.  
 

8 Årshjul med datoer 
 

Ref. Anja og Jesper udarbejder et forslag til kommende mødedatoer (incl arbejdslørdag) 
 

 

 

 

 


